
 
 
 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

05.04. 2017                                            м. Черкаси                         № 25/11 

        
 

спільного засідання постійних комісій       

обласної ради з питань: соціально- 

економічного розвитку, бюджету та  

фінансів; розвитку інфраструктури та 

 житлово-комунального господарства  
 
 

Всього членів комісій  -   22  

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів – Легойда С.М. 

голова  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального господарства – Кокодзей В. М. 

голова  постійної комісії з питань  

 

Члени комісій: Буданцев Р.П. (при розгляді питання 1), Булатецький М.І.,  

                          Волкович В.М.,   Воронов С.П., Далібожак В.М.,  Далібожак І.С.,  

                          Лихошерст С.В., Мушієк М.Г., Овчаренко С. А., Павличук В.М.,     

                          Погорілий В.Г., Футима А.Ф., Яріш А.А.  

 

ВІДСУТНІ  члени комісій: Боднарук В.В., Коломієць В. В., Копійченко В.П.,   

                          Коротков О. Г., Кулініч В.В., Підгорний А.В., Сахно А.П.           

                         

                          

На засідання комісії запрошені:  

Демиденко Владислав Ігорович – виконуючий обов’язки начальника служби  

                                            автомобільних доріг у Черкаській області 

Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора  Департаменту фінансів  

                                         обласної державної адміністрації 

Чубань Сергій Васильович – начальник управління   транспорту,              

                                             дорожнього господарства та оборонно-промислового  

                                          комплексу обласної державної адміністрації  

 



Головувала на засіданні Легойда С.М. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про  внесення змін до рішення обласної ради від 31.08.2016  

№ 7-1/VII „ Про обласну програму фінансування ремонту доріг державного 

значення, які  проходять територією Черкаської області, на 2016-2018 роки”  

Доповідає: 

Чубань  

Сергій Васильович 

- начальник управління   транспорту, дорожнього                                          

господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації 

  2. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради  до Президента 

України П.Порошенка, Прем'єр-міністра України В.Гройсмана, Голови 

Верховної Ради України А.Парубія щодо негайного скасування абонентської 

плати за газ 

Доповідає: 

Мушієк  

Михайло Григорович 

- голова депутатської фракції політичної партії 

Всеукраїнське об’єднання «Батьківщина» в обласній 

раді, член постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Чубаня С.В., який повідомив, що підготовка проекту рішення „Про  

внесення змін до рішення обласної ради від 31.08.2016 № 7-1/VII „Про обласну 

програму фінансування ремонту доріг державного значення, які  проходять 

територією Черкаської області, на 2016-2018 роки” обумовлена внесенням змін 

до пункту 33 Прикінцевих та перехідних положень Бюджетного кодексу 

України  якими визначено додаткове джерело фінансування заходів з розвитку 

автомобільних доріг, за рахунок спрямування до спеціального фонду обласного 

бюджету 50 відс. перевиконання загального обсягу щомісячних індикативних 

показників надходжень митних платежів.  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь:  

Погорілий В.Г., якого ціковило питання за чиїми пропозиціями 

сформованині внесені на розгляд додатки до програми. 

 

Чубань С.В. повідомив, що при підготовці додатків до програми 

враховувались пропозиції депутатів. 

 

Далібожака І.С. цікавила сума перевиконання показників надходжень 

митних платежів у минулому році. 

 

Митюк Т.С. зазначила, що ця сума становила 96 тис. грн. 



Погорілий В.Г. запитав про дороги на які в же виготовлена проектно-

кошторисна документація і  якою буде вартість виконання на них ремонтних 

робіт. 

Демиденко В.І повідомив, що на три дороги вже виготовлена ПКД і 

орієнтовна вартість робіт становитиме півмільярда гривень. 

 

Легойда С.М. розповіда про впровадження в минулі роки експерименту в 

прикордонних   Одеській, Волинській, Львівській, Чернівецькій областях та 

місті Києві з фінансового забезпечення реконструкції, поточного ремонту 

автомобільних доріг загального користування державного значення.  

Фінансування зазначеного експерименту відбувалося за рахунок 

спрямування 50 відсотків суми перевиконання загального обсягу щомісячних 

індикативних показників надходжень митних платежів, що справлялися під час 

митного оформленого товарів в цих регіонах. 

 У цьому році до цього екперименту  долучилась і Черкаська область. 

 

Далібожак І.С. поцікавився питанням фінансування виготовлення 

проектно-кошторисної документації на ремонт доріг в разі відсутності у містах 

об’їздних доріг, так як  у місті Сміла. 

Демиденко В.І.  зазначив, що в таких випадках є пропозиція передати 

дороги загальнодержавного значення у власність міста. Пропозиції надіслані 

для розгляду народним депутатам України. 

 

Лихошерста С.В. цікавило питання виконання ремонтних робіт на дорозі 

Чорнобай-Хрестителево. 

Демиденко В.І.  повідомив, що на виконання робіт планується виділити 2 

млн.грн та акцентував увагу присутніх на необхідності залучення коштів 

місцевих бюджетів для проведення ремонту доріг. Зазначив, що була 

домовленість для обладнання вагового комплексу на лівобережжі залучити по 

450 тис.грн з місцевих бюджетів трьох районів, але до цього часу кошти не 

надійши з жодного. 

 

Булатецький М.І. висловив сумнів щодо необхідності розгляду та 

прийняття запропонованих змін до програми. 

  

Легойда С.М. повідомила, що очікуються зарахування надходжень          

то ж, щоб мати можливість використовувати кошти, необхідно завчасно внести 

відповідні зміни до програми. Світлана Михайлівна запропонувала підтримати 

проект рішення і рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

Пропозиція не підтримана депутатами. 

 

Голосування : "За" -  9, "Проти" - 1, "Утрималося" - 5, "Не голосувало" - 0 

 

Рішення не прийнято. 

 

 



Висновок 25/11/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Мушієка М.Г., який ознайомив членів постійних комісій із підготовленим 

депутатською фракцією політичної партії Всеукраїнське об’єднання 

«Батьківщина» в обласній раді зверненням депутатів Черкаської обласної ради  

до Президента України П.Порошенка, Прем'єр-міністра України В.Гройсмана, 

Голови Верховної Ради України А.Парубія щодо негайного скасування 

абонентської плати за газ та запропонував депутатам підтримати звернення і 

внести до порядку денного сесії обласноїради.  

Текст проекту рішення та звернення додається до протоколу (додаток  3). 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок 25/11/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

"За" -  13, "Проти" - 0, "Утрималося" - 1, "Не голосувало" – 0 

 

 

 

Головуюча на засіданні – 

голова  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                       С.М. Легойда  

 

 

Голова  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                     В. М. Кокодзей  

 

 

Секретар  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                        А.А. Яріш  

 

 

Секретар  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                     В. М. Далібожак 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

спільного засідання постійних комісій обласної ради  

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

і з питань розвитку інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                                                    

 
 

05.04.2017 м.Черкаси      № 25/11/1          

 

Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 31.08.2016 № 7-1/VII „Про 

обласну програму фінансування ремонту 

доріг державного значення, які  

проходять територією Черкаської 

області, на 2016-2018 роки”  

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійні комісії  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів і з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства    розглянули  поданий 

обласною державною адміністрацією проект рішення ,,Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 31.08.2016 № 7-1/VII „Про обласну програму 

фінансування ремонту доріг державного значення, які  проходять територією 

Черкаської області, на 2016-2018 роки”.  

За результатами розгляду та обговорення інформації начальника 

управління транспорту,   дорожнього господарства та оборонно-промислового 

комплексу обласної державної адміністрації Чубаня С.В., виконуючого 

обов’язки начальника служби автомобільних доріг у Черкаській області,  

проект рішення обласної ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 

31.08.2016  № 7-1/VII „Про обласну програму фінансування ремонту доріг 

державного значення, які  проходять територією Черкаської області, на 2016-

2018 роки” не набрав необхідної кількості голосів на підтримку і тому не може 

бути рекомендований постійними комісіями обласної ради з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів і з питань розвитку нфраструктури 

та житлово-комунального господарства до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голова постійної комісії  з питань                                            

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                      С. Легойда 

 

 

Голова постійної комісії   з питань                                           

розвитку інфраструктури та 

житлово-комунального  господарства                                         В. Кокодзей            

 

 



ВИСНОВОК 

спільного засідання постійних комісій обласної ради  

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

і з питань розвитку інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                                                    

 
 

05.04.2017 м.Черкаси      № 25/11/2          

 

 

Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради  до Президента України 

П.Порошенка, Прем'єр-міністра України 

В.Гройсмана, Голови Верховної Ради 

України А.Парубія щодо негайного 

скасування абонентської плати за газ 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійні комісії  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів і з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства    розглянули  поданий 

депутатської фракції політичної партії Всеукраїнське об’єднання 

«Батьківщина» в обласній раді проект рішення ,,Про звернення депутатів 

Черкаської обласної ради  до Президента України П.Порошенка, Прем'єр-

міністра України В.Гройсмана, Голови Верховної Ради України А.Парубія 

щодо негайного скасування абонентської плати за газ”.  

Заслухавши  голову депутатської фракції політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання «Батьківщина» в обласній раді, члена постійної комісії обласної 

ради з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів     

Мушієка М.Г. постійні комісії вирішили: 

 

підтримати звернення депутатів Черкаської обласної ради  до Президента 

України П.Порошенка, Прем'єр-міністра України В.Гройсмана, Голови 

Верховної Ради України А.Парубія щодо негайного скасування абонентської 

плати за газ та рекомендувати внести на розгляд сесії обласної ради. 

 

 

Голова постійної комісії  з питань                                            

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                      С. Легойда 

 

 

Голова постійної комісії   з питань                                           

розвитку інфраструктури та 

житлово-комунального  господарства                                          В. Кокодзей  

 


